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INGEKOMEN  30 OKTOBER  2014 

 

Mondelinge vragen  over opvang ongedocumenteerden en sluiting van De Toevlucht 

 

 

 

We hebben een lange vergadering dus ik zal het kort houden. 

 

Binnen de raad hebben we al vaker gesproken over de opvang van ongedocumenteerden en het belang dat 

wij als raad hechten aan een menswaardige opvang. Tijdens de commissie vergadering van 15 oktober heeft 

de wethouder toegezegd opvang van ongedocumenteerden te bespreken binnen het college en hier 

schriftelijk op terug te terug komen voor de raad van 6 november. Tot op heden hebben wij nog geen bericht 

en De Toevlucht is maar tot 1 november gegarandeerd. Dat baart de fracties GroenLinks, PvdA, SP, D66 en de 

ChristenUnie zorgen en leidt tot de volgende twee vragen: 

 

- Wat zal er vanaf overmorgen gebeuren met deze locatie? En wat betekent dat voor de opvang van 

ongedocumenteerden? 

 

- Kunnen wij voor de sluiting van deze locatie een bericht verwachten? En zo niet, wat zal er in de 

tussenliggende periode gebeuren met De Toevlucht en haar bewoners? 

 

 

Tara Scally (GroenLinks) en de fracties van de SP, PvdA, D66 en CU. 


